



**CERTIFICATE  
OF RECOGNITION**

**CERTIFICAT  
DE RECONNAISSANCE**

**Standards Council of Canada  
Conseil canadien des normes**

# ACTIVATION LABORATORIES LTD.

41 Bittern Street Ancaster, ON L9G 4V5

having been inspected under the authority of the *Standards Council of Canada Act* and found to comply with the requirements of the OECD Principles of Good Laboratory Practices (GLP) (1988) and the conditions established by the Standards Council of Canada (SCC) is hereby recognized as a

ayant fait l'objet d'une inspection en vertu de la *Loi sur le Conseil canadien des normes* et été déclaré conforme aux exigences des Principes de bonnes pratiques de laboratoire (BPL) de l'OCDE (1988) et aux conditions établies par le Conseil canadien de normes (CCN) est de ce fait reconnu comme étant une

## GLP COMPLIANT FACILITY

for the specific areas of expertise listed in the area of expertise approved by SCC and found on the SCC website at [www.scc.ca](http://www.scc.ca).

## INSTALLATION RESPECTANT LES BPL

dans des domaines de compétence précis approuvés par le CCN et indiqués dans le site web du CCN au [www.ccn.ca](http://www.ccn.ca).



Recognized facility number: 780

Recognition date: / Date de reconnaissance : 2013-10-01

Issued on: / Délivré le : 2016-10-20

Expiry date: / Date d'expiration: 2020-10-01

*This certificate is valid until the date of expiration unless suspended, withdrawn or superseded by SCC. / Le présent certificat est valide jusqu'à la date d'expiration, à moins qu'il ne soit suspendu, retiré ou remplacé par le CCN.*

*Chantal Aray*  
.....  
Vice-President – Accreditation Services / Vice-présidente – Services d'accréditation

To verify the validity of this certificate, please see the Directory of Recognized Organizations on [www.scc.ca](http://www.scc.ca)

Pour vérifier la validité du certificat, veuillez consulter le Répertoire des organismes reconnus au [www.ccn.ca](http://www.ccn.ca)

This certificate is the property of the Standards Council of Canada (SCC) and must be returned on request; reproduction is prohibited except on written approval of SCC.  
Ce certificat est la propriété du Conseil canadien des normes (CCN) et doit lui être remis sur demande; toute reproduction est interdite sans l'autorisation écrite du CCN.

